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Dotyczy: progów zwalniających na u!. Podmokłej.

Szanowny Panie Prezydencie,

W chwili obecnej na calej ponad 500 metrowej długości ulicy Podmokłej zamontowane są tylko dwa

Progi zwalniające, na wysokoŚci posesji nr 10 i nr 36. W rejonie tej ulicy powstają kolejne domy

'.ii"dl.n" Przez nowych mieszkańców, co przyczynia się do wzrostu natężenia ruchu. W związku

z tYm, w imieniu mieszkańców ul. Podmokłej zwracam się z prośbą o montaż dodatkowych progów

zwalniającYch na tej ulicy, które ograniczą uciążliwości związane z nadmierną prędkością rozwijaną

przez kierowców pojazdów.

wrazz mieszkańcami, liczymy na pozytywne rozpatrzenie powyższej interpelacji,
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